
Zápis z 35. zasedání Akademického senátu FCHI dne 28. 1. 2011 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení) 

 

 
Přítomni:  Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402 
 Ing. Lubomír Hnědkovský, CSc.  403 
 Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409 
 RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.  413 
 Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444 
 Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445 
 Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program  
 Ing. František Muzika dokt. st. program 
 Bc. Michal Opletal student 
 Marie Vojíková student 
 
Omluveni:  Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437 
 
Host: Prof. Ing. Stanislav Labík CSc. Děkan 
 
 
 

1. Před jednáním AS FCHI proběhla diskuse k probíhající mediální kauze spojení ČVUT a 
VŠCHT. K ní byli pozváni i zástupci FCHI v AS VŠCHT. Z fakult je jednoznačný názor, že 
spojení VŠCHT s ČVUT by VŠCHT poškodilo, stanovisko rektora je neznámé. 

2. Informace z KD. 
• Promoce budou: Ing. - úterý 14.6.2011 14.30 hod a Bc. - úterý 18.10.2011 13.00 hod. 
• Velmi kladně hodnoceno získání dvou grantů FRVŠ A ústavy 403 a 444. 

3. Akademický senát schválil volební komise pro volby do AS FCHI. 
• pro akademické pracovníky FCHI byla hlasováním s výsledkem  9 pro, 0 proti a 1 se zdržel 

hlasování ustavena komise ve složení: 
• 402 Ing. Martin Člupek, Ph.D. 
• 403 Ing. Lubomír Hnědkovský, CSc. 
• 409 Ing. Zdenek Grof, Ph.D. 
• 413 Ing. Bohdan Hejna, Ph.D. 
• 437 Ing. Marek Botek, Ph.D. 
• 444 Ing. Josef Khun, Ph.D. 
• 445 Ing. Iva Nachtigalova, Ph.D. 

• pro studenty doktorského studia FCHI byla hlasováním s výsledkem  9 pro, 0 proti a 1 se 
zdržel hlasování ustavena komise ve složení: 

• Ing. Ján Šíma 
• Bc. Michal Opletal 
• Pavel Švec 

 
 



• pro studenty Bc. a Mgr. studia FCHI byla hlasováním s výsledkem  9 pro, 0 proti a 1 se 
zdržel hlasování ustavena komise ve složení: 

• Ing. Ján Šíma 
• Bc. Michal Opletal 
• Pavel Švec 

Předseda AS je s výsledkem hlasování seznámí a požádá o zahájení přípravy voleb. 

4. Dlouhodobý záměr fakulty je v druhé verzi asi definitivní, děkan jej pošle předsedovi a ten jej 
rozešle členům AS, na příštím zasedání se bude hlasovat o schválení. 

5. Různé: 
• Pan děkan se stěhuje do vedlejší místnosti, v zasedací místnosti bude sídlit tajemnice 

fakulty. 
• Problém se slibovanou a nerealizovanou stálou e-mailovou adresou absolventů přetrvává, na 

radě pro výpočetní techniku bude pan děkan řešit. 
• Na dotaz jak se mzda z projektů GAČR dostane přes školu až k řešitelům odpověděl pan 

děkan, že ve výši 100%, zatím, v budoucnu by měly být řešitelé grantů odměněni i ze 
školních prostředků. 

 

6. Termín příštího řádného zasedání je domluven na pátek 18.2. 2011 ve 1200 na děkanátě. 
 

V Praze 2.1. 2011 
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 
předseda AS FCHI  

 


